
دانابه نامِ ایزَدِ 



ی هرگاه دو نشانه هم شکل در کنار هم قرار بگیرند ،که اول
هردو را با هم می .بدهد (یـ)بدهد و دومی صدای (ایـ)صدای 

ه می دهد نوشت( ایـ)خوانیم ،اما فقط نشانه ای را که صدای 
می دهد مخفی یا پنهان ( یـ)می شودو نشانهای که صدای 

.می باشد 
نیازازیین:مثال



انابان           بیابییب

تارَت        زیارَ ییز



ان           میانییم

اد              زیادییز



مثال

نیاز          زیارَت     بیا

بیابان             زیاد       میان   

خیار              زیان       ترَبیت



.دارَدازنیبدََنِ انِسان به آب 

.ارَمبادام دزیادمَن در سَبدَ 

.تدور اسَبیاباندَریا ازَ 

. مَدآزیارَتاِمشَب امَیرازَ 



یرنداگر در کلمه ای دونشانه شبیه به هم در کنار هم قرار بگ
بدهد هر دو ( ایـ)بدهد و دومی صدای (یـ)که اولی صدای 

زییپا:مثل .         نوشته و خوانده می شود



:می توان گفت 
در دو بخش متفاوت قرار (ایـ و یـ ) هرگاه نشانه

.نوشته می شود (ایـ ) بگیرند ، فقط نشانه 
زیاد ، زیارت:مانند 

هر دو در یک بخش بیایند ، (ایـ و یـ ) هر گاه نشانه 
. هر دو نشانه نوشته می شود 

پایین ، پاییز:مانند 



مثال

-می آیید-می آییم-دایی
دانایی-پاییز-روستایی

پایین-بینایی



.تبا ایمان ،با ادَب اسروستاییآن مردِ 

.آییدَمیامیرپیشِ ما داییآیا با ماشینِ 

.استداناییزیبا زنِ 



دوستتون دارَم


